
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §. alapján „A 2009. évi költségvetés hogyan fogja segíteni az
Agrárgazdasági Tanács ajánlás tizedik pontjának teljes űlését, és mekkora forrás áll
rendelkezésre annak megvalósítására? címmel kérdést kívánok benyújtani Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Agrárgazdasági Tanács néhány hónappal ezel őtt tette közzé állásfoglalását az
agrárgazdaság 2007 . évi helyzetéről .
A jelentés megállapításaival szinte mindenki egyetértett, támogatva azt .
Az Agrárgazdasági Tanács tíz pontban tette meg ajánlásait az FVM ill . a kormány felé .
A tizedik ajánlási pontban a következ őket mondja :

Az Agrárgazdasági Tanács szinte minden szektort képvisel ő tagja egyöntetűen hangsúlyozta
annak szükségességét, hogy az FVM újítsa fel és erősítse meg a korábban jól bevált kutatási -
fejlesztési programrendszerét (pl . GAK), amely alapot adna arra, hogy a kifejezetten nemzet i
jellegű mezőgazdasági, élelmiszeripari és erdészeti kutatások jelent ősen megerősödhessenek .
Különösen fontos ez abból a szempontból is, hogy az egész agrárvertikum szerepl ő i
nemzetközi mércével mérve döntően törpe, kis- és középvállalkozások . Okulnunk kell abból a
nemzetközi tapasztalatból, hogy az elmúlt negyedszázadban azok az országok tudták növeln i
részesedésüket a világ agrártermelésében, amelyek magas színvonalú K+F tevékenysége t
folytattak, erős állami és regionális szerepvállalással .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy a 2009 . évi költségvetés hogyan fogja segíteni a fenti ajánlá s
teljesülését, mekkora forrás áll a rendelkezésre az ajánlás megvalósítására ?

Várom megtisztelő válaszát.

Tápiószentmárton, 2008 . 12. 12 .

Czerván György
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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